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Interoelacia

W imieniu mieszkaric6w Wloclawka, zwracam siq z prosbq o rozwaienie moiliwojci
przebudowy nawierzchni d169 znajdujqcych siq na placu Wolnoici.

Plac Wolnojci jest centralnym punktem naszego miasta, kt6ry od wielu lat nie moie doczekai
sie gruntownej przebudowy. Niestety w najbli2szej perspektywie r6wniei nie widad moiliwojci
dostosowania tej czqsci miasta do standard6w XXI w. Nie oznacza to jednak, ie wizyt6wka wfoclawka
ma byi plac z dziurawymi drogami.

Mieszkadcy Wloclawka, kt6rzy zwr6cili siq do mnie z proSbq o interwencje w tej sprawie,
podkreslaiq, ie stosunkowo niewielkim nakladem Srodk6w finansowych, mo2emy poprawii sran
nawierzchni tych dr6g, tak by nie przynosily one wstydu miastu.


